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گماردن دو هافبک دفاعی چسبیده به سروش نکته ای 
بود که تیـــم را در وضعیت دفاعی قـــرار داده و موجب 
شده بود تا تیم پرسپولیس در فاز هجومی عناصرکافی 
نداشته باشد به همین دلیل راهی برای انتقال توپ به 
عیسی وجود نداشت و عیسی هم هرچه توپ گرفت لو 
داد. حضور علیپور هم به دلیل زمان کافی نداشتن این 
مهاجم عملاً نتوانست کمک زیادی به پرسپولیس کند.
به نظرم فرشاد احمد زاده هم ضعیف بازی کرد و با این 
ســـطح از آمادگی بعید می دانم قادر باشـــد کار را در آن 
جناح برای پرســـپولیس در آورد و جز یک شـــوت چیز 
دیگـــری از او ندیدیم. عملاً بازیکنان پرســـپولیس جز 
دروازه بانش که به نوعی ستاره بازی و تیمش بود و چند 
بخت مســـلم گلزنی را از تیم تراکتور گرفـــت بازیکنان 
دیگر پرســـپولیس چندان روز موفقی نداشتند. البته 
گندوز عالی بود و جور کم کاری بقیه بازیکنان خصوصاً 
مدافعان میانی اش را کشید. جدا از این در شرایطی که 
دروازه بان پرسپولیس سنگربانی چپ پا بود در نکته ای 
عجیب شـــاهد بودیم که گولســـیانی تـــوپ را روی پای 
راست گندوز می انداخت که این دروازه بان را با مشکل 
مواجه می ســـاخت هر چند گلری که من دیدم واقعاً از 

بیرانوند بهتر بود.
به نظرم حتماً میلاد محمـــدی می تواند در دفاع چپ 
مهره خوبی باشد و امیری هم اگر به پست هافبک چپ 
انتقال پیدا کند کارایی بیشـــتری خواهد داشت. بهتر 
است فرشاد احمد زاده چپ پا هم در سمت راست بازی 

کند تا کارایی بیشتری داشته باشد.
معتقدم گاریـــدو باید در چینش خـــودش تغییراتی به 
وجود بیـــاورد و از دو هافبک دفاعی اســـتفاده نکند. او 
باید حتماً از دو مهاجم اســـتفاده کـــرده و از بازیکنانی 
مانند اورونوف در پست وینگر چپ مانند زمان اوسمار 
استفاده کند هر چند بازیکنانی مانند یاسین سلمانی و 
خدا بنده لو هم هســـتند که خیلی می توانند بیشتر به 

پرسپولیس کمک کنند.

 گاریدو تیم خودش را نمی شناسد
فکـــر می کنـــم فشـــار بدنـــی زیـــادی بـــه بازیکنـــان 
پرســـپولیس وارد شـــده در حالی که باید ســـرمربی را 
نســـبت بـــه ایـــن موضـــوع آگاه می کردند کـــه در لیگ 
ایران شـــرایط به گونه ای است که مســـابقات به شکل 
مرتـــب برگزار نمی شـــود. از آنجایی کـــه بازی ها مرتب 
دچار وقفه می شـــود بدنسازی ســـنگین ممکن است 
تیمی مانند پرســـپولیس را با مشـــکلات جـــدی بدنی 
مواجـــه کنـــد و تا تیمـــی بخواهـــد از این فشـــار خارج 
شـــود نیاز به زمـــان دارد و ممکن اســـت چندین هفته 
را از دســـت بدهد و از ایـــن بابت دچار ضرر شـــود. در 
شـــرایط فعلی هـــم بدن هـــای بازیکنان پرســـپولیس 
در شـــرایط مســـابقه قـــرار نگرفتـــه بـــه همیـــن دلیل 
در زمان هایـــی از بـــازی نوســـاناتی در بـــازی بازیکنان 

پرســـپولیس دیده می شـــود.
 از طرفـــی به نظـــرم گاریـــدو از تیم خودش شـــناخت 
نـــدارد و نیاز اســـت که تیـــم را از شـــرایط فعلی خارج 
از مشـــکلات  ایـــوب شـــاید روی خیلـــی  کنـــد. گل 
پرســـپولیس ســـرپوش گذاشـــت در حالی که تراکتور 
واقعاً فشـــار زیـــادی را به پرســـپولیس وارد کـــرد و نیاز 
بود کـــه تیم بـــا شـــرایط بهتـــری رودرروی حریف قرار 
می گرفـــت امـــا دقیقـــاً هیچ طـــرح و برنامـــه منظم و 
خوبـــی از ســـوی گاریدو دیـــده نشـــد و تعویض ها هم 
اصلاً درســـت نبود. مثلاً مشخص نشـــد زمانی که یک 
بر صفـــر عقب هســـتیم دقیقاً بـــرای چه یـــک مدافع 
مانند کنعانی از زمین خارج می شـــود و مدافعی دیگر 
بـــا همان مشـــخصات وارد بازی می شـــود در حالی که 

ما بـــه گل و عناصـــر تهاجمی تری نیاز داشـــتیم.
دو هافبک دفاعی از ابتدا در ترکیب تیم قرار گرفته بودند 
که هیچ لزومی نداشت. ریگی اصلاً خوب بازی نکرد و در 
فرم خوبی قرار نداشت به همین دلیل حتماً بهتر است 
اســـدبیگی در بازی های بعدی به عنوان هافبک دفاعی 
بازی کند. از ســـوی دیگر متأســـفانه سروش هم خیلی 
عقب می آمد و از هافبک های دفاعـــی و مدافعان توپ 
می گرفـــت که تیم را خیلی عقب می بـــرد و عملاً قدرت 

نفوذی و تهاجمی تیم پرسپولیس را پایین می آورد.
به نظرم خیلی بهتر اســـت که از محمـــد خدابنده لو یا 
بازیکنی مانند یاسین سلمانی در خط میانی در شرایطی 
که ســـروش نیست اســـتفاده شـــود هر چند بازیکنی 
مانند خدابنده لو هم می توانـــد در این منطقه بازیکن 

کارسازی باشد.
اورونوف هم بازیکن لب خط است و واقعاً قادر نیست 
در پســـت مهاجم دوم کار کند. بازیکنی که دریبل زن 
است و قبلاً هم نشـــان داده که در پست وینگر چپ از 

چه توانایی بالایی برخوردار است.
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بلانکو در اردوگاه سرخ؟

 کمی دور، کمی نزدیک
 مصاحبه ناامید کننده وینگر ملی پوش برای هواداران سرخ

 پرسپولیس دورتر شد قلی زاده از

روز گذشـــته برخـــی از رســـانه ها از 
انتقـــال احتمالـــی گوســـتاوو بلانکو 
بـــه تیـــم پرســـپولیس خبـــر دادند. 
گوســـتاوو بلانکو که به دلیل ســـقف 
قرارداد هنوز نتوانســـته قـــراردادش 
 ۲ بـــا اســـتقلال ثبـــت کنـــد، در  را 
بـــازی اول برابـــر ملوان و شـــمس آذر 
محـــروم بـــوده و از وضعیـــت فعلـــی 

خـــود بشـــدت ناراضی اســـت.
مدیران اســـتقلال در تلاش هستند 
تـــا رضایـــت او را جلـــب کننـــد چـــرا 
کـــه در دوره مدیریتـــی علـــی خطیر 
بـــرای حـــل شـــدن مشـــکل ســـقف 
بودجـــه به قـــرارداد بلانکـــو متممی 
اضافـــه شـــد کـــه مبلغی حـــدود 400 
هـــزار دلار از قـــرارداد ســـال اول او 
بـــه ســـال دومش سرشـــکن شـــد تا 
 مشـــکل ســـقف بودجه در آن مقطع 

حل شود.
این متمـــم این فصـــل گریبانگر تیم 
اســـتقلال شـــده و هنـــوز نتوانســـته 
قـــرارداد جدیـــدش را بـــا اســـتقلال 
امضـــا کند. شـــنیده ها حاکـــی از آن 
اســـت بلانکـــو تاکنون بـــرای کاهش 
مبلغ قرارداد رضایت نـــداده و زیر بار 
امضـــای قرارداد جدید نرفته اســـت.

از دیـــروز اخباری در فضـــای مجازی 

منتشر شـــده مبنی بر اینکه 
بلانکـــو اگـــر تـــا آخـــر هفته 

تکلیفش مشخص نشود، 
احتمالاً از استقلال جدا 
می شـــود و در یک اقدام 

عجیـــب راهی تیـــم رقیب 
خواهد شـــد.

از نظـــر قانونـــی ایـــن شـــایعه تقریباً 
غیرممکـــن اســـت کـــه بـــه واقعیت 
تبدیـــل شـــود چـــرا کـــه بلانکـــو بـــا 
اســـتقلال قـــرارداد دارد و بـــه خاطر 
قوانین داخلـــی نمی تواند کارت بازی 
دریافـــت کنـــد، همچنیـــن مدیران 
اســـتقلال اعتقاد دارند که بلانکو در 
قراردادش بند فســـخ ندارد و به نظر 
نمی رسد باشگاه اســـتقلال بخواهد 
او را بـــه راحتی از دســـت بدهد مگر 
اینکـــه مثل متمـــم قـــراردادش این 
مهاجم آرژانتینـــی دوباره یک آس رو 
کنـــد که حتی مدیران فعلی باشـــگاه 
اســـتقلال هم از آن بی خبر باشـــند!
در صـــورت کلـــی بـــه نظـــر می رســـد 

بـــرای  تنهـــا  خبـــر  ایـــن  انتشـــار 
تحـــت فشـــار گذاشـــتن مدیران 
اســـتقلال بـــوده و انتقـــال بلانکو 
بـــه پرســـپولیس بســـیار بعیـــد به 

نظـــر می رســـد.

 دو هفتـــه پیش اینطور تصور می شـــد که 
علی قلـــی زاده به پرســـپولیس بســـیار 
نزدیـــک شـــده و او را بایـــد خرید مهم 
ســـرخ ها در فصـــل نقـــل و انتقـــالات 
دانســـت امـــا هـــر چـــه زمان گذشـــت 
مشـــخص شـــد ایـــن انتقـــال بـــه ایـــن 

راحتی هـــا هـــم نخواهـــد بود.
ابتـــدا اینطـــور بـــه نظر می رســـید کـــه رقم 
رضایتنامـــه قلـــی زاده مانـــع از ایـــن انتقال 
شـــد اما بعد تر گفته شـــد این بازیکن خودش 
مایل به جدایی اســـت و باشـــگاه او اجازه جدایی 
نمی دهـــد. با وجود موافقت ســـرمربی لخ پوزنان 
برای جدایـــی قلی زاده اما مخالفت باشـــگاه مانع 
این انتقال شـــد اما کماکان یک راه وجود داشـــت 
کـــه او به خاطر مطالبـــات باقیمانـــده اش قرارداد 
خـــود را یکطرفه فســـخ کرده و به تهـــران بیاید که 

این هـــم چندان جـــدی نبود.
بدتر اینکه قلـــی زاده باز هـــم در ترکیب تیم خود 
درخشید و بعد از این درخشش مصاحبه ای انجام 
داد که برداشـــت اول از این مصاحبه یعنی خبری 
از وینگر ملی پوش در پرســـپولیس نخواهد شد.

یکشنبه شب او در دقیقه ۶۹ وارد زمین شد و تنها 
هشـــت دقیقه بعد از ورود به میدان، روی حرکت 
انفـــرادی و دیدنـــی دروازه حریـــف را باز کـــرد تا در 
دومین بـــازی متوالی در گل هـــای تیمش 
نقش اصلـــی را ایفا کند. نکتـــه جالب در 
مـــورد گلزنی قلـــی زاده، عدم خوشـــحالی 

او و نمایـــش نوعی نارضایتی از تصمیم ســـرمربی 
تیـــم بود کـــه هواداران پرســـپولیس را نســـبت به 
جدایی این بازیکـــن از لخ پوزنان امیدوارتر کرد. با 
ایـــن حال در ویدیویی که بعـــد از بازی از مصاحبه 
قلی زاده منتشـــر شـــده، او خلاف این تئوری را به 
زبـــان مـــی آورد و از حضـــورش در لخ پوزنان اعلام 

رضایت دارد.
قلـــی زاده در ابتـــدا در مـــورد درخشـــش خـــود 
می گویـــد: »مـــن خیلـــی خوشـــحالم. مخصوصاً 
به خاطـــر اولیـــن گلی که اینجـــا مقابل هـــواداران 
زدم. همین مســـیر را ادامه خواهم داد و امیدوارم 
مؤثر باشـــم.« او در پاســـخ به این ســـؤال کـــه آیا از 
نیمکت نشـــینی تعجب کـــرد؟ گفت: »نـــه نه چرا 
بایـــد تعجب کنم؟ فکر می کنم برنامه ریزی شـــده 
بود و بـــه تصمیـــم ســـرمربی که تصمیـــم گرفت 
نیمکت نشـــین باشـــم احترام می گـــذارم. من به 
بـــازی آمـــدم و کارم را انجـــام دادم پـــس از کمک 

کردن بـــه تیم خوشـــحالم.«
بـــا در نظـــر گرفتـــن ایـــن صحبت های قلـــی زاده 
بـــه نظـــر ایـــن انتقـــال منتفی اســـت امـــا برخی 
می گویند شـــاید با توجه به راه انـــدازی تیم بانوان 
پرســـپولیس و بازگشـــت یاســـمن فرمانی همسر 
قلـــی زاده به میادیـــن فوتبال شـــاید از این طریق 
راه حضور او در جمع ســـرخ ها هموار شـــود که به 
نظر نمی رســـد این موضوع چندان جدی باشـــد و 
پرسپولیس باید ســـراغ گزینه دیگری برای پست 

برود. وینگر 

مصاحبه

ناصر  قراگزلو
روزنامه نگار

رویکرد

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

جواد منافی بازیکن اســـبق پرســـپولیس در 
خصوص شـــرایط فنی پرســـپولیس مقابل 
تراکتور و ســـایر موارد فنـــی خاص این دیدار 

نقطه نظرات خـــودش را بیان می دارد.
 در خصوص مسائل فنی خاص 

مربوط به دیدار پرسپولیس 
مقابل تراکتور چه صحبتی 

دارید؟
پرســـپولیس ضعیـــف کار کـــرد و در نیمـــه 
اول هیـــچ موقعیتـــی نداشـــتیم و در نیمه 
دوم بهتر شـــدیم. بـــا وجود ایـــن فقط یک 

فرصـــت از روی ضربـــه ایســـتگاهی کســـب 
کردیـــم کـــه منجـــر بـــه گل شـــد امـــا فکـــر 
می کنـــم ایـــن بـــرای پرســـپولیس مدافـــع 
عنـــوان قهرمانی اصـــلاً جالب نیســـت که 
هیـــچ موقعیتـــی مقابـــل حریف نداشـــته 
باشـــد و به ســـختی تنها یک امتیـــاز بگیرد.
 منظورتان این است که از گاریدو 

توقع بیشتری دارید؟
قطعاً همین طور اســـت. ما از گاریدو انتظار 
بیشـــتری داریم. او قبل از شـــروع فصل به 
پرســـپولیس آمده و بازیکنـــان و تیم جدید 
با نظر او شـــکل گرفته و بســـته شـــده است 
امـــا با وجود ایـــن تیمی که ما دیدیـــم واقعاً 
نگرانمـــان می کنـــد و قطعـــاً هـــواداران هم 
از شـــرایط فنی تیمشـــان ناراحـــت و نگران 

. هستند
  قبول دارید که افکار دفاعی 

گاریدو یکی از مشکلات 

پرسپولیس بود؟
واقعـــاً اســـتفاده از دو هافبـــک دفاعی لازم 
نبـــود و تیـــم را خیلـــی تدافعی می کـــرد. از 
ســـوی دیگر مـــا بازیکنـــی ماننـــد علیپور را 
آوردیـــم که از او اســـتفاده کنیم نـــه اینکه او 
را نیمکت نشـــین کنیم و فقط برای دقایقی 
بـــه او بازی بدهیـــم. به نظرم پرســـپولیس 
نبایـــد این قـــدر فرصت گل بـــه حریفانش 
بدهد و بازیکنان نباید به ســـبکی از بازی که 
ما مقابل تراکتور از آن شـــاهد بودیم عادت 
کننـــد. هافبک ها و مدافعان پرســـپولیس 
اصلاً خوب کار نکردنـــد و حضور مهاجمان 
بســـیار کم تعـــداد پرســـپولیس هـــم عملاً 
اجـــازه نداد کـــه ما موقعیتی کســـب کنیم.

  میزبانی پرسپولیس در قزوین 
مقابل فولاد را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 بازی در چنین ورزشـــگاهی راحت نیست اما 

به هر حال پرســـپولیس مقابل فولاد محکوم 
بـــه برد اســـت و باید جایگاهـــش را در جدول 
ارتقـــا دهـــد. تیـــم فـــولاد می آیـــد کـــه بازنده 
نباشـــد. یحیـــی و مطهری شـــناخت بســـیار 
زیادی از پرســـپولیس دارنـــد و پیروزی مقابل 
چنین تیمی آســـان نیســـت اما پرســـپولیس 
بایـــد به خـــودش بیایـــد و طوری بـــازی نکند 
که بـــه قول خودمـــان تیم های دیگـــر مقابل 

مدافع عنوان قهرمانی شـــیر شـــوند.
  در شرایطی که پرسپولیس، 
سروش را ندارد فکر می کنید 

چه بازیکنی می تواند جای او را 
پر کند؟

بازیکنی ماننـــد محمد خدابنـــده لو خیلی 
می توانـــد به تیـــم کمک کند و اگر یاســـین 
هم شـــرایط خوبی داشـــته باشـــد می تواند 
در خـــط میانـــی بســـیار کارســـاز باشـــد. از 
طرفی اضافه شـــدن عالیشـــاه هم می تواند 

بســـیار به کار پرســـپولیس بیاید.
 در خصوص میلاد محمدی و 

کارایی این بازیکن چه صحبتی 
دارید؟

بایـــد دیـــد شـــرایط بدنـــی میـــلاد چگونه 

اســـت. در صـــورت آمادگـــی حتمـــاً چنین 
بازیکنـــی می تواند دفاع چپ پرســـپولیس 
را بیمـــه کند. هم در دفـــاع و هم در کارهای 
تهاجمـــی می توان به قـــدرت و تجربه او دل 

. بست

از گاریدو انتظار بیشتری داریم

 او استفاده کنیم  را آوردیم تا از منافی: علیپور

ایلیـــا بهـــزاد اول / در هفته هـــای اخیـــر مهم تریـــن 
باشـــگاه  مدیـــره  هیـــأت  و  هـــواداران  دغدغـــه 
پرســـپولیس، جذب یک بازیکن باتجربه و باکیفیت 
بـــرای ســـمت چپ خـــط دفاعـــی تیـــم بود کـــه در 
نهایـــت و پس از یک مـــاه گمانه زنی، میلاد محمدی 
بـــه عنـــوان جانشـــین عبدالکریم حســـن بـــه تیم 
اضافه شـــد. پس از این انتقال، پرســـپولیس تمرکز 
خـــود را روی جذب یـــک وینگر برای پـــر کردن جای 
خالـــی مهدی ترابی گذاشـــت و مذاکرات شـــخصی 
بـــا علی قلـــی زاده را بـــه خوبی پیش برد اما شـــواهد 

حاکی از این اســـت کـــه درخشـــش او در هفته های 
اخیر، باشـــگاه لهســـتانی لخ پوزنان را از فروش وی 
منصـــرف کرده و ایـــن بازیکن ملی پـــوش، جایی در 

ترکیـــب این فصل پرســـپولیس نخواهد داشـــت.
 حـــالا و در حالی کـــه زمان زیـــادی به پایـــان پنجره 
نقـــل و انتقـــالات نمانـــده، احتمـــال اقـــدام جدی 
باشـــگاه پرســـپولیس برای جذب بازیکـــن خارجی 
در خـــط حملـــه وجـــود دارد امـــا ایـــن موضـــوع، با 
چالش های جدی ای همراه اســـت. نخســـت اینکه 
بازیکنـــان خارجـــی باکیفیت کمـــی در بـــازار وجود 

دارنـــد که تاکنون تیمی پیدا نکرده باشـــند و مذاکره 
بـــا تیم هـــای خارجی برای جـــذب بازیکنـــان تحت 
قـــرارداد نیـــز پروســـه ای طولانـــی و ســـخت خواهد 
بـــود. دوم اینکـــه تیم پرســـپولیس در حـــال حاضر 
دو مهاجـــم با خصوصیات شـــبیه به هـــم دارد و علی 
علیپـــور و عیســـی آل کثیـــر، بایـــد برای حضـــور در 
ترکیـــب اصلـــی گاریدو رقابـــت کنند. بویـــژه اکنون 
که ســـرمربی اســـپانیایی آرایش تیـــم را از ۲-4-4 به 
۱-۳-۲-4 تغییـــر داده و بـــا رونـــد فعلـــی تنهـــا یکی از 
ایـــن بازیکنان در ترکیب اصلی پرســـپولیس حضور 

خواهد داشـــت. بنابراین پرســـپولیس نیاز چندانی 
به یـــک مهاجم کلاســـیک و تمام کننده نـــدارد و در 
صورت اقدام برای جذب یک مهاجم، منطقیســـت 
کـــه پرســـپولیس روی جـــذب یک وینگر بـــا توانایی 
بـــازی در نـــوک پیـــکان خـــط حمله ســـرمایه گذاری 

. کند
 بـــا توجـــه بـــه اینکـــه در بـــازار ایـــران مهاجمـــی با 
خصوصیـــات مدنظر پرســـپولیس و مشـــابه با علی 
قلـــی زاده پیدا نمی شـــود، برنامه پرســـپولیس برای 
پـــر کردن جـــای خالـــی لیســـت ۲0 نفره مشـــخص 

نیســـت و سرخپوشـــان بایـــد از داشـــته های خـــود 
در فصـــل پیـــش روی لیگ اســـتفاده کننـــد. ضمن 
اینکـــه تـــا اینجـــای فصـــل، خـــود گاریدو نتوانســـته 
بـــا بازیکنان فصل گذشـــته باشـــگاه بـــه هماهنگی 
لازم برســـد و هنوز پتانســـیل کامـــل بازیکنانی چون 
علیپـــور و آل کثیـــر و اورونوف در ترکیـــب تیم دیده 
نشده اســـت. همچنین یاسین سلمانی که قابلیت 
بـــازی در چند پســـت مختلـــف را دارد، تاکنون حتی 
یک دقیقه هم بازی نکرده و معلوم نیســـت در ادامه 

فصـــل به چه شـــکلی از او اســـتفاده می شـــود.

سرنوشت نامعلوم خط حمله تیم

 استراتژی نقل و انتقالاتی علامت سؤال در

پرســـپولیس فعـــلاً هیـــچ نقشـــه ای برای پـــر کردن 
جالـــی خالی در فهرســـت بزرگســـال خود نـــدارد و 
شـــاید در همیـــن نقطه متوقف شـــود چـــرا که هم 
تـــا چهـــار روز دیگر مهلـــت نقل و انتقـــالات جهانی 
به پایـــان خواهد رســـید هـــم خبـــری از گزینه های 

جدید نیســـت.
حســـین بادامکی معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس 
در مصاحبـــه آخـــر خـــود اعـــلام کـــرد نام اوســـتون 
اورونـــوف در فهرســـت زیـــر۲5 ســـال این تیـــم قرار 
گرفتـــه و بـــا ایـــن حســـاب ســـرخ ها غیـــر از میلاد 
ســـرلک که بـــزودی به ایـــن تیم اضافه خواهد شـــد 

دو بازیکـــن دیگـــر می توانند جـــذب کنند.
موضـــوع حضور اورونوف در فهرســـت زیر ۲5 ســـال 
جـــزو مســـائل مناقشـــه برانگیـــزی بـــود کـــه برخی 
تیم های رقیب به آن اعتراض داشـــتند اما برخلاف 
اظهارنظر مدیران پرســـپولیس از حضور اورونوف در 
فهرســـت زیر۲5 ســـال این اتفـــاق رخ نـــداد و حالا 
فقط یـــک جای خالـــی در فهرســـت باقـــی خواهد 

. ند ما
بـــا در نظر گرفتـــن این موقعیت پیـــش آمده و حتی 

بـــا در نظر گرفتـــن اینکه بـــزودی میلاد ســـرلک به 
پرســـپولیس اضافه خواهد شـــد، این باشـــگاه هنوز 
برای پر کردن جای خالی فهرســـت بزرگســـال خود 

نقشه مشـــخصی ندارد.
از یک ســـو تلاش هـــا برای جـــذب علی قلـــی زاده تا 
الان بـــه نتیجـــه ای نرســـیده و امکان منتفی شـــدن 
این انتقال وجود دارد. از ســـوی دیگر معاون ورزشی 
باشـــگاه می گویـــد مشـــخص نیســـت این باشـــگاه 
می توانـــد دو بازیکـــن خارجـــی دیگر جـــذب کند یا 
نـــه ضمـــن اینکه ایـــن باشـــگاه ظاهراً هـــدف نقل و 
انتقالاتـــی دیگری هم نـــدارد. طی روزهای گذشـــته 
شـــنیده می شـــد گاریدو دنبـــال مهاجمی اســـت که 
قابلیـــت بـــازی در نقـــش مهاجـــم ســـایه و وینگر را 
هم داشـــته باشـــد اما بعد از مطرح شـــدن یکی دو 
اســـم حالا مدتی اســـت خبـــری از گزینه هـــای تازه 
و عـــزم باشـــگاه برای بـــه خدمـــت در آوردن بازیکن 

دیگری نیســـت.
معـــاون ورزشـــی باشـــگاه پرســـپولیس در آخریـــن 
مصاحبه خود تأکیـــد کرده این باشـــگاه هیچ گزینه 
خارجی بـــرای اضافه کردن بـــه تیم فعلی نـــدارد. از 
ســـوی دیگـــر بعـــد از جـــذب مدافع چپ، اســـکواد 
پرســـپولیس آنقدر پر و پیمان شده که شاید در نیم 
فصل برخی بازیکنان این تیـــم قطعی یا قرضی جدا 
شـــوند چرا که همین حـــالا کادر فنی بـــرای انتخاب 

فهرست بیســـت نفره کار دشـــواری در پیش دارد.
گاریـــدو کـــه هیـــچ حرفـــی دربـــاره نقـــل و انتقالات 
تیمـــش نمی زنـــد و باشـــگاه هـــم موضـــع و طـــرح 

بدون طرح و گزینه برای پر کردن جای خالی فهرست بزرگسال

نقل و انتقالات پرسپولیس تمام شد؟

تعیین جانشین خبیری در مجمع
امروز صبح اولین جلســـه مجمع باشگاه پرسپولیس 
بـــه طور فوق العاده برگزار خواهد شـــد. گفتنی اســـت 
این جلســـه ســـاعت ۹ صبح در هتل پارســـیان تهران 
برگـــزار می شـــود و احتمـــال آن می رود کنسرســـیوم 
بانکی طی این جلســـه، یک نفر را به عنوان جانشـــین 
حســـین خبیـــری، عضو ســـابق هیأت مدیره باشـــگاه 
پرســـپولیس انتخـــاب کنـــد. گفتنی اســـت حســـین 
خبیـــری پـــس از جدایـــی از هیـــأت مدیـــره باشـــگاه 
پرســـپولیس بـــه عنـــوان مدیرعامل باشـــگاه داماش 
فعالیـــت می کند و جایـــش کماکان در هیـــأت مدیره 

پرســـپولیس خالی مانده اســـت.
 

مشـــخصی برای پـــر کـــردن ایـــن دو جای 
خالـــی نـــدارد و اصـــلاً شـــاید با توجـــه به 
ترافیـــک بازیکـــن بزرگســـال درویـــش و 
همکارانـــش قیـــد جـــذب دو بازیکن دیگر 

را بزننـــد.

واقعیـــت اینکـــه بعـــد از جـــذب میـــلاد 
محمدی فشـــار هواداران و پیشکســـوتان 
برای جـــذب بازیکنان جدید بســـیار کمتر 
شـــده و درویش دیگر در سیبل مخاطبان 
باشگاهش نیست. از ســـوی دیگر طبیعی 

اســـت که جـــذب بازیکن خارجـــی دیگر یا 
لژیونری مثل علی قلـــی زاده هزینه گزافی 
خواهد داشت و شاید باشگاه پرسپولیس 
بخواهد این هزینـــه را برای نقل و انتقالات 

زمســـتانی صرف کند.


